

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 23.11.2020, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede: Geir Gjelsten leder
Karl Gudmund Helland sekretær
Ingrid Vadset styremedlem
Ingunn Svenvik styremedlem
Sølvi Lundal 2 varamedlem

Forfall: Arnt Halsen økonomiansvarlig
Jennfrid Steinset 1 varamedlem

SAK-LISTE:

057/2020 Organisering av avdelingen Postpensjonistene på Sunnmøre.
058/2020 Leieavtalen med Herd.
059/2020 Andre saker.

057/2020 Organisering av avdelingen Postpensjonistene på Sunnmøre.

Geir ønsket alle velkomne til video-styremøtet.

Han innledet med forslag om at vi skal se på hvordan vi nå er organisert, uten verken nå å bestemme om vi skal gjøre noe eller ikke gjøre noe. Han ville at vi skal jobbe med denne saken i tiden framover.

Bakgrunnen er at både vår avdeling i likhet med avd. Romsdal og avd. Nordmøre har slitt med å få medlemmer til å delta som tillitsvalgte i både styret, andre tillitsverv og komiteer.

Det styret vil oppnå med dette organiseringsarbeidet, er å nå tak i, og greie å engasjere medlemmene rundt om på hele Sunnmøre slik at bl.a. rekrutteringen av personer fra nåværende Posten/Bring kan bli bedre enn i dag, selv om de ikke har vært en del av den såkallte «post-kulturen» fra gamle Posten.

Styret drøftet dette fram og tilbake, og der kom mange gode innspill.

Bl.a. at det må bli et samarbeide mellom naboavdelinger om vi f.eks. vil komme til et forslag om at deler av vår avdeling eller naboavdelinger kanskje bør legges til en annen avdeling enn de i dag tilhører.

Styret diskuterte også dette med roder, og hvordan vi tror at eventuelt slike roder vil fungere i vår avdeling. I avd. Gudbrandsdal som har etablert slike roder, har de ikke noen store bysentra og de geografiske avstandene mellom avdelingens ytterkanter, er veldig store. Ved etablering av roder vil man kanskje få til at de som føler tilknytning til et mindre område i avdelingen, kan møtes og treffes. I avd. Gudbrandsdal driver rodene med bl.a. trimturer, kaffitreff, loddsalg, foredrag/informasjon (NAV, politiet), trolig da i lokaler kun for disse treffene. Styret mente at eventuelle roder ikke trenger å drive med andre ting enn å samles lokalt til kaffi og kakker og god prat mellom tidligere postkollegaer, i alle fall i starten. Så får de selv finne ut om de seinere vil utvide virksomheten f.eks. med foredrag o.l. I Gudbrandsdal har rodene egne inntekter av bl.a. loddsalg, som de disponerer selv, og som ikke blir regnskapsført som en del av avdelingens regnskap. Dette er vel strengt tatt ulovlig.

En eventuell etablering av roder vil kanskje medfører et enda større behov for tillitsvalgte total i avdelingen, for noen må også være med å drive de nevnte rodene.

Det blir kanskje lettere å få tak i tillitsvalgte for roder enn det er til f.eks. et felles styre, nettopp fordi arbeidet og engasjementet i en rode dreier seg da for vedkommendes nærområde og i forhold til medlemmer som vedkommende kjenner godt, og som bor i nærheten. Styret har i lang tid ivret for å få engasjer medlemmer i «utkantene» i avdelingen, og dette vil kanskje være med på å få dette til. Styret tror likevel at det på sikt kanskje vil bli vanskeligere å få tillitsvalgte til å drive eventuelle roder, slik vi kanskje også tror det vil bli med rekruttering til avdelingsstyret.

Skulle det vise seg at etablerte roder ikke fungerer eller slutter å fungere pga mangel på noen til å drive roden/e, så bør slike roder kunne vedtas nedlagt.

Arbeidsutvalget har satt en svarfrist til 15.12.2020, og vi vil sende et svar til dei innen nevnte frist. Svaret skal inneholde hva det er vi planlegger å gjøre, slik at Arbeidsutvalget kan fremme et forslag for Landsmøtet i 2021. Her bør også nevnes at vi vil oppnevne en arbeidsgruppe til å komme med vårt endelige forslag og syn.

Vedtak:

Geir utformer et forslag til svar, og legger det frem for resten av styret for merknader, før endelig svar sendes Arbeidsutvalget inn 15.12.2020.

Enstemmig vedtatt.

Styret ble enige om å oppnevne en arbeidsgruppe på 3 personer derav 1 fra styret.

Styret mente at vi burde prøve å få med gruppemedlemmer fra gamle «OTS»-gruppa, og ikke bare fra tidligere «administrasjon», og at medlemmene utenom styret bør være fra avdelingen «ytterkanter».

Det fremkom navngitte forslag til gruppe medlemmer.

Arbeidsgruppa må i utgangspunktet ta sikte på å holde sine møter via prateprogrammet «Zoom».

Vedtak:

Det oppnevnes en arbeidsgruppe på 3 personer der Karl Gudmund Helland representerer styret. De 2 øvrige personene i gruppa bør om mulig være fra avdelingens «ytterkanter». Arbeidsgruppa skal forsøke å komme med et forslag til organisering av avdelingen til årsmøtet i 2021. Arbeidsgruppa skal få et mandat utformet av styret.

Geir tar kontakt med aktuelle gruppemedlemmer, og får tak i to som ønsker å være med. Geir utformer et forslag til mandat, og legger det frem for resten av styret for merknader, før endelig mandat vedtas. Enstemmig vedtatt.

058/2020 Leieavtalen med Herd.

Jf styresak 052/2020. Styret konstaterer at vi heller ikke i år har fått noen reaksjon fra Herd på vårt leieforslag, som er identisk med avtalen for 2020

Geir purrer på Herd.

Enstemmig vedtatt.

059/2020 Andre saker.

Vi har fått en henvendelse fra Arvid Løhre som ønsker å selge sin bok «Norske postuniformer».

Vedtak:

KG lager en nyhetsartikkel om dette på nettsida.

Enstemmig vedtatt.

På vegne av styret har Sølvi opprettet en Facebook-side ved navn «Postpensjonistene på Sunnmøre». Styret oppfordret henne om å lage en artikkel om dette, som vi kan legge ut som en nyhet på nettsida vår, vedlagt ett eller flere aktuelle bilder.

Enstemmig vedtatt.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 19.20.

Neste planlagte styremøte:

Fortsatt får vi ikke låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet.

Vi fortsetter derfor med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 12.01.2021 kl. 11.00.

Møtested: Breivikvegen 47 i Ålesund, hos Ingunn Svenvik, eventuelt via Zoom.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 10.11.2020, kl. 11:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede: Geir Gjelsten leder
Karl Gudmund Helland sekretær
Ingrid Vadset styremedlem
Ingunn Svenvik styremedlem
Sølvi Lundal 2 varamedlem

Forfall: Arnt Halsen økonomiansvarlig
Jennfrid Steinset 1 varamedlem

SAK-LISTE:

045/2020 Referat og skriv, aktuelle saker.
046/2020 Økonomisk oversikt.
047/2020 Julemøtene.
048/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
049/2020 Nettsida, oppfølging.
050/2020 Vurdering av æresmedlemmer.
051/2020 Aktivitetsplan for 2021.
052/2020 Leieavtalen med Herd.
053/2020 Matavtalen med Bentes Catering.
054/2020 Oppretting av en Facebook-gruppe.
055/2020 Neste medlemsmøte. Foredragsholder.
056/2020 Eventuelt.

045/2020 Referat og skriv, aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til video-styremøtet.

Ad godkjenning av referat fra siste styremøte.

Styret har som vanlig fått sekretærens forslag til referat tilsendt i e-postsystemet, og har eventuelt gjort sine merknader der.

Enstemmig vedtatt.

Der var ingen andre saker under dette sakspunktet.

046/2020 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde sendt ut regnskapspapirer ajour pr 08.11.2020.

Disse viser et foreløpig årsresultat på pluss kr 29.027.

Enstemmig tatt til etterretning.

I forbindelse med utarbeidelsen av forslag til budsjett for 2021, vil styret ta hensyn til vår gode økonomi, og tar sikte på å bruke mere midler i medlemsmøter, medlemstur, julemøter o.l. kommende år.

Enstemmig vedtatt.

047/2020 Julemøtene.

I år hadde styret håpet å få til julebord både i Ørsta og i Spjelkavik, men smittesituasjonen akkurat nå, og myndighetenes vedtak og anbefalinger, gjør det umulig å få gjennomført disse julebordene. Styret har også drøftet dette med initiativtakerne i Ørsta, som er enige med styret i at de planlagte julebordene må avlyses.

Enstemmig vedtatt.

Sølvi kontakter Spjelkavik Panorama og avbestiller julebordet der.

Geir tar kontakt med representanten for julebordet i Ørsta, om at de må avbestille lokaler m.m. der.

Enstemmig vedtatt.

Sølvi foreslo at vi (som en erstatning for de avlyste julebordene) kunne vurdere å få til en festlig sammenkomst med god mat osv, ut på nyåret i 2021, om smittesituasjonen da tilsier at dette kan la seg gjøre. Et slags påkostet medlemsmøte.

Sølvi kan nevne dette til Spjelkavik Panorama i forbindelse med avbestillingen av julebordet.

Enstemmig vedtatt.

KG ordner med en artikkel på nettsida vår, om at det ikke blir julebord i år, og sender også ut e-postmelding til medlemmene om det samme.

Her opplyses det at vi over nyttår vil opprette en Facebook-gruppe ved navn

«Postpensjonistene på Sunnmøre», der styret også vil komme med nyheter og tips i tillegg til innlegg på nettsida, og utsendinger med e-post. Se her styresak 054/2020.

Enstemmig vedtatt.

048/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Jf styresak 040/2020. Her ble det vedtatt å lage til et lokalt verveskriv med utgangspunkt i de tingene som står i tilsendt sentral vervebrosjyre. Styret foreslo at økonomiansvarlig Arnt Halsen lager et forslag til et slikt skriv, og sender det til styret for kommentarer innen en angitt frist. Når styret så har vedtatt utformingen, skal Arnt bruke dette ved vervinger i 2021.

Enstemmig vedtatt.

KG opplyste at det ikke er mulig å lage en lenke direkte til bladet «Pensjonisten» fra Pensjonistforbundet, fordi dette ikke er tilgjengelig direkte fra Pensjonistforbundets nettside.

Enstemmig tatt til etterretning.

Ellers er alle andre styresaker fra forrige styremøte utført etter vedtakene.

Enstemmig tatt til etterretning.

049/2020 Nettsida, oppfølging.

Eventuell flytting/kopiering av «Innlogging i e-postsystemet»:

Geir foreslo at valget for å logge seg inn i e-postsystemet også burde ligge som et menyvalg på avdelingenes nettsider, slik at man slapp å gå via forbundets nettside. Hans begrunnelse er at han har laget seg en direktelenke til avdelingens nettside, og at han synes det er enklest å kunne logge seg inn i e-postsystemet derfra.

KG sa at fra avdelingens nettside, så er det kun 2 museklikk for å finne e-postpåloggingen, og forklarte styret om tankene og idéene bak de nye nettsidene.

Om ønskelig kan man lage seg en lenke på «skrivebordet» som går direkte til påloggingssida til f.eks. E-postsystemet.

Kgs orientering ble enstemmig tatt til etterretning.

Styret mener at alt på nettsida vår ellers er greit, og ingenting skal endres.

Enstemmig vedtatt.

050/2020 Vurdering av æresmedlemmer.

Ifølge «Lokalt tillegg til Basisvedtektene» skal styret rett etter et årsmøte vurdere om der er kandidater til å bli utnevnt til æresmedlemmer.

Styret kan ikke se at det er noen tillitsvalgte som i løpet av 2019/2020 har blitt aktuelle for vurdering til en slik ærestittel.

Enstemmig vedtatt.

051/2020 Aktivitetsplan for 2021.

KG hadde sendt ut et forslag til aktivitetsplan for 2021. Her var det foreslått at medlemsturen skulle gå samtidig med avviklingen av Landsmøtet.

Styret ble enige om å gjennomføre medlemsturen en uke senere, dvs 15.juni.

KG fikk i oppdrag å endre dette, samt tilsvarende for datoene for utsending av invitasjonen, påminnelsen og påmeldingsfristen.

Planforslaget sendes ut på ny til styret med en kort frist, og legges etter denne ut på nettsida og sendes ut med e-post.

Enstemmig vedtatt.

052/2020 Leieavtalen med Herd.

Styret mente at vi skal forlenge leieavtalen for medlemsmøtene våre, med Herd også for 2021. Den nye leieavtalen bør være identisk med avtalen for 2020 med unntak av leiedatoene, og en eventuell rimelig husleieøkning som Herd måtte ønske.

Geir tar skriftlig og muntlig kontakt med Herd ved Marianne Aambakk om denne

fornyelsen.

Styret forutsetter at en ny leieavtale er på plass i god tid før årsskiftet.

Enstemmig vedtatt.

053/2020 Matavtalen med Bentes Catering.

Styret mente at vi skal forlenge matavtalen for medlemsmøtene våre, med Bentes Catering også for 2021. Vi ber om at gjeldende avtale for 2020 blir forlenget til også å omfatte år 2021, med eventuell rimelig prisjustering. Geir tar skriftlig kontakt med Bentes Catering om denne fornyelsen.

Styret forutsetter at en ny matavtale er på plass i god tid før årsskiftet.

Enstemmig vedtatt.

054/2020 Oppretting av en Facebook-gruppe.

Sølvi foreslo at vi etablerer en Facebook-gruppe ved navn «Postpensjonistene på Sunnmøre» som styret kan bruke i tillegg til nettsida og e-postsystemet.

Dette syntes styret var en meget god idé, og Sølvi tok på seg jobben med å håndtere denne Facebook-gruppa. KG ordner med medlemsliste fra Medlemssystemet, til Sølvi.

Jf ellers styresak 047/2020 4de avsnitt.

Enstemmig vedtatt.

055/2020 Neste medlemsmøte. Foredragsholder.

Til det avlyste medlemsmøtet som var tenkt avholdt 27.10.2020, hadde vi engasjer katekét Harald Rønneberg som foredragsholder med kåseriet «Minnetale for Posten». Geir tar kontakt med han om han kan foredra på vårt planlagte medlemsmøte 02.02.2021.

Enstemmig vedtatt.

KG ordner til quiz-spørsmål.

Enstemmig vedtatt.

056/2020 Eventuelt.

Å synkronisere sekretærens- og lederens datamaskiner:

Geir fortalte at han ikke bruker avdelingens datamaskin til saken vedrørende avd. Sunnmøre. Sekretæren har på «sin» datamaskin laget en mappestruktur med alle relevante dokumenter og bilder for avd. Sunnmøre, som jevnlig blir overført/synkronisert med sekretærens datamaskin. Geir ønsket at disse filene også ble overført til «hans» datamaskin.

Konklusjonen ble at Geir leverer «sin» datamaskin til KG ved en passende anledning, slik at KG så kan synkronisere alle filene fra «hans» datamaskin til «lederens» datamaskin.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 12.30.

Neste styremøte:

Fortsatt får vi ikke låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet. Vi fortsetter derfor med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene. Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 12.01.2021 kl. 11.00.

Møtested: Breivikvegen 47 i Ålesund, hos Ingunn Svenvik, eventuelt via Zoom.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 13.10.2020, kl. 11:00
Sted: Korsvika Terrasse 68, 6006 Ålesund (hos Ingrid Vadset)

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Ingunn Svenvik	styremedlem
	Jennfrid Steinset	1 varamedlem
	Sølvi Lundal	2 varamedlem
Forfall:	Arnt Halsen	økonomiansvarlig

SAK-LISTE:

037/2020 Referat og skriv, aktuelle saker.
038/2020 Økonomisk oversikt.
039/2020 Neste medlemsmøte.
040/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
041/2020 Referat fra landsstyremøtet 5-6 oktober.
042/2020 Julebord.
043/2020 Nettsida, oppfølging.
044/2020 Eventuelt.

037/2020 Referat og skriv, aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet, og spesielt til Sølvi Lundal som ny 2dre varamedlem. Sølvi har tidligere fått tilsendt alle relevante regler og forskrifter som styret skal forholde seg til. Hun opplyste at hun hadde skumlest dokumentene, men ikke finlest de. Hun lurte derfor på en del ting, bl.a. hvordan hun finner og får åpnet e-postsystemet. Geir og KG orienterte Sølvi litt om dette med bruken av avdelingens e-postadresse, og hvordan styret bruker den i sitt interne arbeide. Geir nevnte også at aktuelle ting også kan finnes på avdelingens nettside.

Ad godkjenning av referat fra siste styremøte.

Styret har som vanlig fått sekretærens forslag til referat tilsendt i e-postsystemet, og har eventuelt gjort sine merknader der.

Enstemmig vedtatt.

038/2020 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde sendt ut regnskapspapirer ajour pr 05.10.2020.

Disse viser et foreløpig årsresultat på pluss kr 30.894.

Enstemmig tatt til etterretning.

039/2020 Neste medlemsmøte.

Invitasjonen er lagt ut på nettsida og sendt ut til medlemmer med e-postadresse.

Dette medlemsmøtet gjennomføres på samme måte som nettopp avholdte årsmøte, angående koronatiltak, jf styresak 029/2020.

Vi setter opp bordene med bordene inntil hverandre og i rekker på 4 bord, om der er tilstrekkelig antall til å få dette til. Vi må også passe på at avstanden mellom bordrekkene er tilstrekkelig til å få minst 1 meters personavstand.

Enstemmig vedtatt.

KG ordner til quiz-spørsmål.

Enstemmig vedtatt.

040/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Jf styresak 028/2020. Her skulle Geir sjekke med Arbeidsutvalget dette med et verveskriv som vi savner. Geir opplyst at han på Landsstyremøte/lederkonferansen 5-6. oktober fikk opplyst at det Arbeidsutvalget mente med et verveskriv, var en trykt vervebrosjyre i A5-format som avdelingen har fått tilsendt tidligere.

Styret mente etter dette at vi bør utarbeide et eget lokalt verveskriv med utgangspunkt i de tingene som står i nevnte vervebrosjyre, og som kan brukes sammen med vervebrosjyren.

Det ble ikke vedtatt hvem og når et slikt lokalt verveskriv skal produseres.

Enstemmig vedtatt.

Ellers er alle andre styresaker fra forrige styremøte utført etter vedtakene.

Enstemmig tatt til etterretning.

041/2020 Referat fra landsstyremøtet 5-6 oktober.

Geir orienterte kort om saker som ble drøftet på Landsstyremøtet/lederkonferansen 5-6.oktober.

Verving:

Det var bl.a. dette med å verve nye medlemmer, som ikke er særlig lett.

Spesielt vanskelig blir det når posttilsatte blir oppsagte fra Posten, og får seg jobb i andre bedrifter fram til de når pensjonsalder. Disse er det spesielt vanskelig å fange opp.

De nye nettsidene har nå et fullstendig innmeldingsskjema som etter sending går direkte til valgt avdeling, og med kopi til arbeidsutvalget.

Minkende inntekter:

Forbundet får minkende tilskudd både fra Staten, Posten og Fagforbundet/«Postkom» fordi vårt medlemstall er synkende.

Konkurransen om tillitsvalgte:

En annen sak var organiseringen mellom Postens Pensjonistforbund, Fagforbundet og «Postorg». Det er nå blitt en form for konkurranse om å kapre folk til tillitsverv mellom de

nevnte organisasjonene. Vi må forsøke å unngå å konkurrere om tillitsvalgte.

«Leve hele livet»:

Så var det saken «Leve hele livet» som Pensjonistforbundet arbeider med. Dette går bl.a. ut på å lære de eldre bruken av digitale hjelpemidler. Her er kommunikasjonen mellom Postens Pensjonistforbunds avdelinger og kommunene og elderrådene i avdelingenes dekningsområde veldig viktig.

Kritisk info i postkassa:

Pensjonistforbundet arbeider med å få til en ordning slik at eldre kan få «kritisk» informasjon som brev i sin fysiske postkasse. Dette er ikke myndighetene villige til foreløpig.

Webinar:

Geir nevnte også et såkalt «webinar» dvs et nettbasert foredrag av professor Bjarne Jensen som er ekspert på økonomi og eldrepolitikk.

Webinaret skal foregå den 14.oktober 2020.

Fjerningen av underreguleringen av pensjonene:

Postens Pensjonistforbund støtter Pensjonistforbundets arbeide med å få fjernet regelen om minus 0,75% i forhold til forventet lønnsutvikling i resten av samfunnet.

Neste Landsmøte:

Neste Landsmøte blir 7-8.juni 2021. Forslag til Landsmøtet må sendes til Arbeidsutvalget innen 28.02.2021.

Orienteringen ble enstemmig tatt til etterretning.

Bladet «Pensjonisten»:

Vi bør oppfordre medlemmene til å lese bladet Pensjonisten, og avdelingene bør også bli flinkere til å sende inn reportasjer fra medlemsmøter, årsmøter, turer o.l. som kan komme med i nevnte blad.

Enstemmig vedtatt.

Uttalelse om trygdeoppjøret:

Landstyret fattet en uttalelse som avdelingene må prøve å få ut til den lokale pressen.

Vi bør også legge den ut på vår nettside under «Nyheter».

Enstemmig vedtatt.

Forbundet kan få problemer med å få godkjent statstilskudd dersom vedtektskravene ikke er oppfylte når det gjelder tillitsvalgte i den enkelte forening. Vår avdeling er en av de nevnte, for vi har ikke fått valgt nestleder på de to siste årsmøtene. På det nylig avholdte årsmøtet ba ikke styret om fullmakt til intern konstituering, men styret mente likevel at dette er noe vi bør gjøre, og heller be kommende årsmøte om tilgivelse. Etter noe diskusjon sa KG seg villig til å fungere som nestleder fram til neste årsmøte. Vedtaket legges ut som en nyhet på nettsida vår.

Enstemmig vedtatt.

Samarbeide/sammenslåing med tilgrensende avdelinger:

Lederkonferansen og Landstyret ber avdelingene se på dette med mulig bedre samarbeid med tilgrensende avdelinger, eller muligheten for eventuelt å slå sammen hele eller deler

av eksisterende naboavdelinger, opprette roder o.l. Styret var enige om å diskutere dette under konkrete punkter på saklista for kommende styremøter.

Enstemmig vedtatt.

042/2020 Julebord.

Arnt har hittil fått 7 medlemmer som er interesserte i å delta på julebord i Ålesund 8. desember. Geir har ikke fått avklart hvor mange som har meldt seg interesserte i Ørsta, men julebordene skal avvikles uavhengig av antall påmeldte. Geir kan gjerne tenke seg å delta på julemøtet i Ørsta. Styret må reklamere for begge julemøtene på det kommende medlemsmøtet 27.10.2020. Styret drøftet også om julemøtet i Ålesund kan holdes andre steder enn på Scandic Parken hotell som har vært brukt de siste årene. Herdhuset med catering-julemat og innleid serverings- og oppvaskhjelpere ble også drøftet. Sølvi lanserte Spjelkavik Panorama på toppen av Myrstad Mathus, som et mulig sted for julemøte. Der får vi være for oss selv, og kan da spille av julemusikk fra lokalets musikkanlegg, synges julesanger og ha en eventuell humoristisk underholdning på ca 15 minutter. Flere forslag til underholdere ble nednotert av Geir. Dette kan virke mere «samlende», og kanskje gjøre at flere medlemmer melder seg på. Vi satser på å ha julemøtet fra kl. 14.00 i likhet med medlemsmøtene, og regner med at det kommer ca 20-25 personer. Spjelkavik Panorama tar kr 595 pr person med et minste antall på 15 personer, mens Scandic Parken tar kr 695 pr person. Sølvi sjekker om vi kan få holde julemøte der den 8. desember eller dagen før eller etter om den 8. desember ikke passer. Styret satser på å holde julemøtet i 2020 på Spjelkavik Panorama.

Enstemmig vedtatt.

KG ordner med opptrykking av julesanger og lager forslag til invitasjoner både til julemøtet i Ørsta og i Ålesund.

Enstemmig vedtatt.

Geir sjekker etter underholder. Går ikke dette i orden, får vi noen til å fortelle muntre historier fra tidligere «postliv».

Enstemmig vedtatt.

043/2020 Nettsida, oppfølging.

Vedlegg til e-poster:

Ikke alle klarer å få åpnet vedlegg til e-poster når de ikke er i filformatet PDF.

Enda verre er det om vedleggene er pakket til en såkalt «zip»-fil.

Det henstilles til alle om å lagre alle vedlegg i PDF-format, om de ikke trenger å være i redigerbart format, og aldri sende vedlegg i pakket format.

Flytting av «Forskjellige gode tips»:

KG foreslo å flytte tingene under fana «Dokumenter» og «Forskjellige gode tips» til fana «Lenker».

Enstemmig vedtatt.

«Forskjellige gode datatips»:

KG foreslo også at de data-tipsene som nå ligger under «Dokumenter» og «Forskjellige data-tips» til forbundets nettside under «Data-systemene» og «Tips fra brukerstøttegruppa».

Enstemmig vedtatt.

Dersom bladet «Pensjonisten» er tilgjengelig som lenke, legges den inn på vår nettside.

KG sjekker dette.

KG foreslo å skrive mere om historia og etableringen av avdelinga vår under fana «Om oss».

Enstemmig vedtatt.

Styret mener at alt på nettsida vår er greit, og ingenting skal endres.

Enstemmig vedtatt.

044/2020 Eventuelt.

Å logge seg på e-postsystemet:

Noen ville vite nærmere hvordan man manøvrerer seg til e-postsystemet.

Dette gjøres fra nettsida «postpensjonistene.no», «Data-systemene», «Logg inn (for redigering) og «E-postsystemet».

Invitasjon fra avd. Sogn og Fjordane:

Geir har fått invitasjon til å delta på avdeling Sogn og Fjordane sitt haust-/julemøte. Han vurderer selv om han ønsker å delta her eller ikke.

Geir takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 15.30.

Neste styremøte:

Dato: Tirsdag 10.11.2020 kl. 11.00.

Møtested: Breivikvegen 47 i Ålesund, hos Ingunn Svenvik.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 01.09.2020, kl. 11:00
Sted: Nakkedalsvegen 63, Fiksdal (hos Geir Gjelsten)

Til stede: Geir Gjelsten leder
Karl Gudmund Helland sekretær
Arnt Halsen økonomiansvarlig
Ingrid Vadset styremedlem
Ingunn Svenvik styremedlem

Forfall: Knut Søvik styremedlem
Jennfrid Steinset 2 varamedlem

SAK-LISTE:

- 029/2020** Referat og skriv, aktuelle saker.
- Herdtun, husleieøkning pga korona pga ekstra vask ?
 - Godkjenning av referat fra siste styremøte.
- 030/2020** Økonomisk oversikt.
- 031/2020** Årsmøtesaker-utsjekk.
- Budsjett for 2020, kfr tidligere styresak 17/2020.
 - Valgkomiteens forslag.
 - Styrets forslag til valgkomite.
- 032/2020** Neste medlemsmøte, kfr tidligere styresak 12/2020.
- 033/2020** Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
- Julebord i 2020, kfr tidligere styresak 26/2020.
- 034/2020** Nettsida, oppfølging.
- 035/2020** Sentralt «verveskriv» ?
- 036/2020** Eventuelt.

- 029/2020** Referat og skriv, aktuelle saker.
- Herdtun, husleieøkning pga korona pga ekstra vask ?
 - Godkjenning av referat fra siste styremøte.

Geir ønsket alle velkomne til det første fysiske styremøtet på lenge, og spurte om noen hadde fått andre referatsaker enn de som var oppført i sakliste. Det var det ingen som hadde fått.

Ad Herdtun, husleieøkning pga korona pga ekstra vask ?

Herd ved Marianne Aambakk hadde ringt opp Geir for å melde fra om at vi måtte påregne litt høyere husleie på grunn av ekstra krav til reingjøring av lokalet og innboet pga korona.

Styret drøftet saken, og kom til at dette må vi bare akseptere, og anslår at dette kan bety rundt kr 200 pr gang i tillegg.

Styret drøftet også praktiske forhold som vi må ta hensyn til for å kunne avvikle årsmøtet og seinere medlemsmøter med hensyn til myndighetenes krav i forbindelse med koronaepidemien.

Geir sjekker ut aktuelle ting med Herd ved Marianne Aambakk, se nedenforstående sjekkpunkter.

Geir forspør også om der er andre ting vi må ta hensyn til, og som ikke er nevnt i etterfølgende sjekkpunkter.

Enstemmig vedtatt.

- **Hånddesinfeksjonsmiddel.**

- Geir sjekker med Herd om de holder desinfeksjonsmiddel, eller om dette er noe vi må anskaffe selv.
- Må dette anskaffes av oss, så kjøper Arnt inn én flaske, som settes ut på bordet der vi har brukt å la matfatene stå.

Enstemmig vedtatt.

- **Bruk av hansker.**

- **Alle** i styret skal bruke hansker under årsmøtet, til **alle** ting som vedrører **møtedeltakerne**.
- Alle i styret tar med seg hansker til eget bruk under møtet.

Enstemmig vedtatt.

- **Hvor mange personer kan sitte ved ett og samme bord.**

- Maksimalt 4 personer, og da to på hver langside av bordene. Ingen skal sitte ved bordene.

Enstemmig vedtatt.

- **Utsetting av bord og stoler.**

- Geir sjekker med Herd om bord og stoler vil bli utsatte av Herd før møtet, eller om dette er noe vi selv må gjøre.
- Dersom vi må sette ut bord og stoler selv:
 - De som skal sette ut bord og stoler, skal bruke hansker.
 - Tilsvarende ved sammenrydding av bord og stoler.

Enstemmig vedtatt.

- **Vask av bordene som skal brukes.**

- Geir sjekker med Herd om de sørger for skikkelig vask av bordene før møtet.

Må vi vaske bordene selv, må noen i styret ta med vaskefille og vaskemiddel til dette bruket.

Enstemmig vedtatt.

- **Hvordan skal bordene plasseres inn byrdes.**

- Bordene må plasseres så lang fra hverandre at avstanden mellom personer ved forskjellige bord, blir minimum 1 meter.

Enstemmig vedtatt.

- **Hvordan skal maten serveres.**
 - De som skal servere, skal bruke hansker.
 - Det legges to rundstykker på hvert fat, og 2-3 personer fra styret serverer fatene til de som sitter ved bordene.
 - Ingen får servere seg selv med mat.

Enstemmig vedtatt.

- **Hvordan skal kaffi o.l. serveres.**
 - De som skal servere, skal bruke hansker.
 - Kaffi serveres av to til tre fra styret, som skal servere fra en og samme kaffikanne pr servitør. Likeså ved påfyll av kaffi.
 - Ingen kaffikanner settes på bordene.

Enstemmig vedtatt.

- **Hva gjør vi med loddosalget.**
 - De som skal selge lodd, skal bruke hansker.
 - I påminningen om årsmøtet, og til seinere medlemsmøter o.l. anmodes medlemmene om å bruke Vipps for betaling for lodder, for de som har dette.
 - Medlemmer som ikke har Vipps, og som derfor ønsker å betale med kontanter, anmodes om å ha med penger for nøyaktig den summen de vil kjøpe lodder for, slik at veksling kan unngås.
 - Arnt sjekker om vår brukskonto kan koples opp mot et Vippsnummer, slik at medlemmene kan bruke Vipps direkte mot vår bankkonto. Arnt ordner i tilfelle dette med banken så snart som mulig.
 - Som en midlertidig løsning kan de Vipps til Arnt sin private bankkonto, og han overfører summene etterpå til vår brukskonto.

Enstemmig vedtatt.

- **Oppmøte kl 1230 eller kl 1300**
 - Avhengig av hvor mange som melder seg på til årsmøtet innen påmeldingsfristen 18.09.2020, så avgjør vi via e-postsystemet om styret skal møte opp kl 1230 eller kl 1300 som vanlig.

Enstemmig vedtatt.

Ad godkjenning av referat fra siste styremøte.

Styret har som vanlig fått sekretærens forslag til referat tilsendt i e-postsystemet, og har eventuelt gjort sine merknader der.

Enstemmig vedtatt.

030/2020 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde sendt ut regnskapspapirer ajour pr 31.08.2020.

Disse viser et foreløpig årsresultat på pluss kr 9.656.

Enstemmig tatt til etterretning.

031/2020 Årsmøtesaker-utsjekk.

- **Budsjett for 2020, kfr tidligere styresak 17/2020.**
- **Valgkomiteens forslag.**
- **Styrets forslag til valgkomite.**

Styret drøftet Arnt sitt reviderte forslag til budsjett for 2020, som skal vedtas på kommende årsmøte. Budsjettforslaget har kr 9.710 som budsjettert overskudd.

Arnts budsjettforslag ble enstemmig vedtatt.

KG legger budsjettforslaget ut på nettsida vår, og får det oppkopiert i 20 eksemplarer som tas med til årsmøtet.

Enstemmig vedtatt.

KG kopierer opp 20 eksemplarer av årsmøtedokumentene til de som ikke har med egne dokumenter.

KG sørger for å dele ut disse til de som ønsker dette, men må bruke hansker.

Etter årsmøtet kastes årsmøtepapirene i søppelsekken av noen fra styret.

Enstemmig vedtatt.

Valgkomiteen har oversendt sine forslag til valg av tillitsvalgte på kommende årsmøte.

Styret merker seg at valgkomiteen heller ikke i år har klart å få kandidater til vervet som nestleder. Styret vil før neste års årsmøte, be valgkomiteen spesielt om å forsøke sterkt å få kandidater til nestleder-vervet.

Enstemmig tatt til etterretning.

Styret har foreslått Arne Tafjord som nytt medlem i valgkomiteen til valg på kommende årsmøte.

Enstemmig vedtatt.

KG ordner til quiz-spørsmål, og møtedeltakerne oppfordres til å ta med egen penn.

Alternativt rengjør vi penner fra Kgs «lager», med desinfeksjonsmiddel og tørkepapir, med én penn pr bord.

Etter konkurransen kastes svararkene i søppelsekken av noen fra styret.

Enstemmig vedtatt.

032/2020 Neste medlemsmøte, kfr tidligere styresak 12/2020.

KG skal lage et forslag til møteinvitasjon etter vårt standard oppsett, men med de aktuelle tilføyelser av hensyn til koronapandemien, som vi har vedtatt i styresak 029/2020 og 031/2020. Forslaget til møteinvitasjon skal vedtas på styremøtet 27.10.2020.

Foredragsholderen fra Fylkesmannen i Møre og Romsdal, som etter planen skulle orientere om «Framtidsfullmakt», kan ikke delta på noen av våre medlemsmøter i 2020 pga koronarestriksjonene. Geir tar derfor kontakt med en annen aktuell foredragsholder, f.eks. katekét Olav Rønneberg på Skodje, som har et foredrag om «Postens endelikt» eller noe sånt.

Enstemmig vedtatt.

033/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

- **Julebord i 2020, kfr tidligere styresak 26/2020.**

Styret vedtok i styresak 026/2020 at vi i år skal forsøke å få til ett julebord i Ørsta, i tillegg til julebordet i Ålesund.

Geir har vært i kontakt med et medlem i Ørsta, som ville ta tak i denne saken, for om mulig å få til et julebord i Ørsta i månedsskiftet november/desember 2020. Dette for at det ikke skal bli brukskollisjon mellom julebordet i Ørsta og julebordet i Ålesund. Vedkommende ville også ta kontakt med aktuelle medlemmer i Hareid-/Ulsteinvik-området, for å få de til å oppfordre medlemmer der til å melde sin interesse for dette julebordet i Ørsta, og selv gjøre det samme for Ørsta-/Volda-området. Blir det tilstrekkelig interesse, vil de finne et passende sted i Ørsta, og melde inn deltakere som er interesserte. Vedkommende fikk ingen formell svarfrist, men styret bør nok få tilbakemelding om dette julemøtet vil bli holdt, til vårt neste styremøte 06.10.2020. Geir tar nødvendig kontakt med vedkommende ut fra dette.

Styret vil ikke sette noen nedre deltakergrense for julebordet i Ørsta. Ønsker de å avvikle julebordet, så får det anledning til å gjøre dette. Deltakende medlemmer blir sponset med samme sum som deltakerne på julebordet i Ålesund, nemlig kr 400 pr medlem.

Styret vil ordne med invitasjon til julebordet i Ørsta, både på nettsida vår, og ved utsending med e-post.

Enstemmig vedtatt.

Julemøtet i Ålesund den 8. desember 2020, planlegges og vedtas i styremøtet 06.10.2020 og 10.11.2020.

034/2020 Nettsida, oppfølging.

Styret mener at alt på nettsida vår er greit, og ingenting skal endres.

Enstemmig vedtatt.

035/2020 Sentralt «verveskriv» ?

Geir har purret på denne saken etter videostyremøtet 26.05.2020 styresak 028/2020, men vi har ennå ikke fått noen avklaring av denne saken.

Vedtak:

Geir tar dette opp på neste Landsstyremøte, med tanke om å få dette til for 2021.

036/2020 Eventuelt.

Vi har etter henvisning fra terminalleder Astrid Gjerde, fått melding om at John Mogstad skal hjelpe oss med oppkopiering og utsending av møteinvitasjoner o.l.

Han skal slutte i jobben sin rundt årsskiftet, og KG snakker med han om han kan «utpeke» den som skal overta John sine oppgaver for Postpensjonistene på Sunnmøre, og sette vedkommende inn i hvordan ting skal gjøres.

Geir takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 14.30.

Neste ordinære styremøte:

Dato: Tirsdag 06.10.2020.

Møtested: Korsvika Terr. 68 i Ålesund, hos Ingrid Vadset.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 26.05.2020, kl. 11:00
Sted: Videomøte ved bruk av Zoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingrid Vadset	styremedlem

Forfall:	Knut Søvik	styremedlem
	Ingunn Svenvik	styremedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

SAK-LISTE:

- 024/2020** Lokale tillegg til basisvedtektene.
- D25/2020** Detaljering i styrereferatene.
- 026/2020** Julemøter - desentrale; Ålesund, Ulstein/Hareid, Ørsta/Volda, Stranda/Sykkylven.
- 027/2020** Revidert budsjett.
- 028/2020** Eventuelt.

024/2020 Lokale tillegg til basisvedtektene.

Jf styresak 005/2020.

Geir hadde et forslag til en litt endret formulering til styrets forslag til kommende årsmøte.

Forslaget var lydende slik:

"Avdelingen skal markere medlemmers fødselsdager med blomster vedlagt en hilsen ved 80-, 85-, 90-, 95- og 100-år. Fødselsdager etter 100 år markeres årlig med samme oppmerksomhet."

Enstemmig vedtatt.

025/2020 Detaljering i styrereferatene.

Styret drøftet dette med hvor detaljerte styremøte-referatene bør være.

Denne saken har også tidligere blitt uformelt drøftet i et styremøte for en tid tilbake.

Fordeler med detaljert referat:

- God info for de som bruker nettsida.
- God info for de i styret som ikke er til stede på møtene.
- Vår «erstatning» for et medlemsblad.
- Sekretæren sender alltid ut forslag til styrereferat, til styret, og ber om merknader.

Styret var enige om å videreføre detaljerte styremøtereferater.

Enstemmig vedtatt.

026/2020 Julemøter - desentrale; Ålesund, Ulstein/Hareid, Ørsta/Volda, Stranda/Sykkylven.

Jf styresak 062/2019 og 015/2020.

Styret drøftet om vi i år skal forsøke å få til ett eller flere julemøter/julebord i distriktet, i tillegg til julemøtet i Ålesund.

Vedtak: Vi satser på i første omgang å avholde ett julemøte i Ørsta/Volda i tillegg til det i Ålesund.

Geir tar kontakt med aktuelle lokale medlemmer, for om mulig å få dette til, og for å få et anslag på mulig antall medlemmer som vil delta.

Antall medlemmer meldes til økonomiansvarlig, som setter dette inn i det endrede budsjettforslaget.

Enstemmig vedtatt.

Det ble drøftet litt om hvor stor sum avdelingen skal sponse medlemmene med på disse julemøtene, og om denne summen burde være forskjellig slik at summen som medlemmene måtte betale uansett sted, ble likt.

Styret mente at sponsingen burde være med samme sum på begge julemøtene.

Sponsesummen ble satt til kr 400.

Enstemmig vedtatt.

Julemøtet i Ålesund planlegges og vedtas i et senere styremøte.

027/2020 Revidert budsjett.

Det vises her til styresak 026/2020.

1. I forbindelse med dette sakspunktet drøftet styret om den utsatte medlemsturen til Eide, skal gjennomføres i 2020, eller utsettes til en gang i 2021.

Her var styret enstemmig i å utsette turen til 2021 pga alle usikkerhetene vedrørende bl.a. avstandskravet mellom deltakerne, både på bussen, i flåtene i gruvene, og under måltidene.

Nyheten på nettsida endres i forhold til dette.

Enstemmig vedtatt.

2. Det ble litt diskusjon om budsjettpostene kontra regnskapspostene.

Styret ble enige om at budsjettpostene og regnskapspostene skal «speile» hverandre, dvs. At alle budsjettposter skal inneholde de summer som styret antar blir inntekter og/eller utgifter i det endelige regnskapet.

3. Post 3445 Tilskudd fra Postkom Nordvest, Fagforbundet avd Post endres til kr 2.500.
4. Post 3940 Egenandel, julemøte endres til egenandelen multiplisert med antatt antall deltakende medlemmer når dette er klart etter kontakten om et mulig julemøte i Ørsta.
5. Post 3990 Lotteriinntekter senkes til ny antatt sum.
6. Post 6860 Medlemsmøter senkes til ny antatt sum.
7. Post 6866 Styremøter. Servering m.m. senkes til ny antatt sum.
8. Post 6870 Julemøte endres til antatt totale utgifter til begge julemøtene, med deltakeravgiften multiplisert med antatt antall deltakende medlemmer når dette er klart etter kontakten om et mulig julemøte i Ørsta.
9. Post 6871 Egenandel julemøte er en inntektspost, og bør slettes fra regnskapet.

Post 3940 Egenandel julemøte erstatter fullt ut post 6871.

10. Post 6875 Medlemsturer senkes til kr 0 ut fra at medlemsturen utsettes til 2021, jf styresak 027.1/2020.
11. Økonomiansvarlig vurderer om andre regnskapsposter også bør justeres.

Vedtatt:

Punktene 2-11 ble enstemmig vedtatt.

Nytt forslag til revidert budsjett sendes ut til styret så snart dette foreligger, og styrebehandles formelt senest i styremøtet 01.09.2020.

028/2020 Eventuelt.

1. Nyhetsartikkelen om det utsatte årsmøtet, på nettsida, må endres til den nye datoen, for den nye invitasjonen og alle andre årsmøtedokumenter er allerede lagt ut på nettsida under «Dokumenter».

Sekretæren ordner dette snarest.

2. Styret etterlyser et felles verveskriv som skal brukes overfor ikke-medlemmer.

Lederen tar dette opp med Arbeidsutvalget/Landsstyret.

Geir takket til slutt for et godt videomøte.

Møtet ferdig ca kl 12.10.

Neste ordinære styremøte:

Dato: Tirsdag 01.09.2020.

Møtested: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen Digerneset.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 11.05.2020, kl. 11:00
Sted: Videomøte ved bruk av Zoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingunn Svenvik	styremedlem
	Ingrid Vadset	styremedlem

Forfall: Knut Søyvik styremedlem

Problemer med pc:
 Jennfrid Steinset 2 varamedlem

SAK-LISTE:

- 019/2020 **Forsøk på om det går å få til et videomøte.**
- 020/2020 **Styremøter. Hvordan avvikle disse inntil videre.**
- 021/2020 **Årsmøtet 2020. Kan vi få dette avholdt ?**
- 022/2020 **Nettsida. Oppfølging.**
- 023/2020 **Eventuelt.**

019/2020 **Forsøk på om det går å få til et videomøte.**

Alle unntatt en fikk logget på. KG og Jennfrid forsøker å løse problemet før neste digitale møte.

Vi måtte være litt mere strukturerte enn på vanlige styremøter, slik at vi ikke snakket så veldig mye i munnen på hverandre, og det gikk veldig fint gjennom hele møtet.

KG fikk deltakernes tillatelse til å ta opp hele møtet; både lyd og bilde, for å bruke dette til referatet etterpå. Opptaksfila vil bli slettet etterpå.

020/2020 **Styremøter. Hvordan avvikle disse inntil videre.**

Postterminalen har gitt oss melding om at vi ikke kan avholde styremøter der i mai og juni 2020. Dette må vi bare ta til etterretning.

Erfaringene fra dette videostyremøtet er så gode, at vi bør ta slike videomøter når en eller flere i styret har behov for dette. Altså; så langt dette er ønskelig eller nødvendig, selv om det nå nærmer seg sommer.

Enstemmig vedtatt.

021/2020 **Årsmøtet 2020. Kan vi få dette avholdt ?**

Styret mente at vi kan holde årsmøtet på Herdtun, ved å plassere kun 2 personer ved hvert bord, og plassere bordene slik at alle holder en innbyrdes avstand på minst 1 meter. Vi må da trolig også ta i bruk den tilliggende salongen.

Vi blir erfaringsmessig ikke så mange på årsmøtet, at dette vil bli umulig. I 2019 var vi 23 medlemmer til stede.

KG lager til ny årsmøteinvitasjon, som legges ut på nettsida, og som sendes ut på e-post og papir.

Vedtak: Vi satser på å avholde det utsatte årsmøtet tirsdag 22.09.2020 kl 1400 i steden for det planlagte medlemsmøtet.

Enstemmig vedtatt.

022/2020 Nettsida. Oppfølging.

Geir ville at vi skal legge ut en artikkel om situasjonen slik den ser ut nå, og hvordan styret nå ser for seg året videre, med forbehold om å kunne endre dette om myndighetenes retningslinjer også blir endret.

Vedtak:

Geir skriver artikkelen, som blir lagt ut under «Lederens hjørne».

KG sender den også ut med e-post.

Enstemmig vedtatt.

Så hadde vi en enkel gjennomgang av innholdet på nettsida:

Det som skal **endres** under «Nyheter» er:

- «Lederens hjørne»:
 - Endres når lederen kommer med et nytt innlegg.

Det som skal **slettes** under «Nyheter» er:

- Ingen ting.

Det som skal **legges til** under «Nyheter» er:

- Ny Invitasjon til det utsatte årsmøtet.

Det som skal **endres** under «Dokumenter» er:

- Aktivitetsplan for 2020 til siste versjon.

Det som skal **slettes** under «Dokumenter» er:

- Ingen ting.

Det som skal **legges til** under «Dokumenter» er:

- Referat fra styremøter når det blir ferdig.

011/2020 Eventuelt.

1. Som foredragsholder på medlemsmøtet 27.10.2020, skal vi ha henne fra Fylkesmannen til å foredra om «Fremtidsfullmakt», og vi håper da at restriksjonene er lempet litt på, slik at vi klarer å få til et medlemsmøte på Herdtun.
2. Vi skulle etter avsluttet videomøte, forsøke om det lot seg gjøre å komme inn i et

nytt møte med samme møtelenke som til dette møtet.
Det viste seg ikke å fungere, så vi må nok sende en ny møteinvitasjon med e-post for hvert videomøte.

3. Der var ingen andre saker under dette sakspunktet

Geir takket til slutt for et godt videomøte.

Møtet ferdig ca kl 12.15.

Neste ordinære styremøte: Tirsdag 01.09.2020.

Møtested: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen Digerneset.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 11.02.2020, kl. 11:00
Sted: Postterminalen, Digerneset

Til stede:	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingunn Svenvik	styremedlem
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

Forfall:	Geir Gjelsten	leder
	Knut Søvik	styremedlem
	Lars Inge Ringseth	1 varamedlem

SAK-LISTE:

- 011/2020** Referat og skriv, og aktuelle saker.
1. Godkjenning av referat fra siste styremøte og medlemsmøte.
- 012/2020** Økonomisk oversikt.
- 013/2020** Årsmøte-saker. Andre gjennomgang.
1. Budsjett for 2020.
2. Valgkomiteens forslag.
3. Styrets forslag til valgkomite.
- 014/2020** Program og invitasjon for neste medlemsmøte.
Første gangs behandling.
- 015/2020** Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
1. Leieavtalen med Herd.
2. Desentralisert julebord i 2020 ?
- 016/2020** Sommer-turen 9.juni 2020. Oppfølging.
1. Bestemme hvilken musikk vi skal engasjere.
2. Geiranger Turbiler bestiller alle billetter og legger ut for alt på turen ?
3. Hvor mange er uforbindtlig interessert (frist 29.02.2020) ?
- 017/2020** Nettsida. Oppfølging.
- 018/2020** Eventuelt.
1. Trimturer i 2020.

011/2020 Referat fra forrige styremøte, skriv, og aktuelle saker.

Geir var ikke til stede, så derfor ledet KG dette styremøtet.
KG ønsket alle velkomne til styremøtet.

1. Referat fra siste styremøte og medlemsmøte. Enstemmig godkjent.

012/2020 Økonomisk oversikt.

Arnt orienterte om at det etter nyttår kun er betalt ut honorar til Arne Tunheim, og at vi fortsatt ikke har fått alle regninger fra Herd. Arnts konklusjon er at avdelingens økonomi er meget god, og at styret bør ta hensyn til dette i budsjettforslaget for 2020.

Orienteringen ble enstemmig tatt til etterretning.

013/2020 Årsmøte-saker. Andre gjennomgang.

Arnt hadde på forhånd sendt ut et forslag til budsjett. Dette gikk styret gjennom post for post, og Arnt forklarte om der var noen spørsmål. For post 8040 Renteinntekt hadde Arnt feilaktig postert denne inntekten som en utgift. Dette vil han rette opp, og budsjettet balanserer etter dette med kr 21.790 i minus. Styret mener likevel at laget har så god økonomi, ta dette godt kan forsvares.

Enstemmig vedtatt.

Etter forrige styremøte har valgkomiteen fått svar fra Lederen, men har fortsatt ikke fått kandidater til vervet som nestleder.

Styret tar valgkomiteens forslag til etterretning.

Styret skal foreslå kandidater til valgkomiteen. Her er Petter Olsen forespurt om han kan tenke seg å ta gjenvalg, men har takket «nei». Styret har så forespurt Arne Tafjord, som velvilligst har takket «ja».

Styret foreslår enstemmig for årsmøtet at Arne Tafjord velges inn i valgkomiteen.

Arnt hadde akkurat fått melding fra revisorene, at regnskapet for 2019 vil bli ferdig revidert, og overlevert han som økonomiansvarlig en av de første dagene.

Orienteringen ble enstemmig tatt til etterretning.

Styret drøftet også litt om vi skulle ha noen form for kåseri e.l. på årsmøtet. Vi hadde dette i 2019. Styret var enige om at vi skulle sløyfe dette pga tidsforbruket.

Enstemmig vedtatt.

014/2020 Program og invitasjon for neste medlemsmøte.

Neste medlemsmøte skal være først den 21.04.2020, altså etter årsmøtet.

KG skal lage et forslag til møteinvitasjon etter vårt standard oppsett, som skal vedtas på styremøtet 24.03.2020.

Hvem vi skal ha som foredragsholder på dette møtet, avventer vi litt.

Vi kan bruke Svein Linge, og vi kan få noen fra Fylkesmannen til å orientere om fremtidsfullmakt om de er villige til dette. Det ble tatt telefonisk kontakt med Fylkesmannen under styremøtet, og de ville komme tilbake med et svar til Arnt så snart som mulig. Vi har også kateketen på Skodje som kandidat m.fl.

Styret mente at vi burde sende en e-post til Geir, og be han tenke over hvem han ønsket å ha som kåsør, selv om han for tiden er på ferie.

Enstemmig vedtatt.

015 /2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere vedtak.

Styret gikk igjennom referat fra siste møte, med følgende merknader:

- Styresak 003/2020 (050/2019: Leieavtalen med Herdtun, var formelt ikke i orden pga uavklart kontraktsinnhold.

Vedtak:

KG har nå fått denne saken ordnet, og alle leiedatoer er klarerte med M.Åmbakk, Herd.

- Styresak 062/2019 p 2. Desentraliserte julebord i 2020 ?
 - Alle i styret skulle tenke på spørsmålet om desentraliserte julebord (julebord rundt i distriktet).
 - Dette var det fortsatt ingen som hadde tenkt på hittil.

Vedtak:

Saken utsettes til styremøtet 24.03.

- Styresak 004/2020: Trimturer 2020.

Turen 3.mars er lagt ut på nettsida, og e-post er utsendt.

Vedtak:

Saken hittil er ferdig. Se styresak 018/2020.

- Styresak 005/2020: Årsmøtesaker. Første gjennomgang.

Vedtak:

Alle punkter i denne saken er ordnet.

- Styresak 006/2020: Felles styremøte/styrekurs med avd. Romsdal.

Vedtak:

Saken er delegert til Geir, og må følges opp etter årsmøtet.

- Styresak 009/2020 Sommerturen 9.juni 2020. Planlegging.
 - Musikk, se styresak 016/2020.
 - Artikkel på nettsida er OK.
 - Turen tatt opp på medlemsmøtet 04.02. OK.

016/2020 Sommerturen 9.juni 2020. Oppfølging.

1. Vi velger **saxofon** som taffelmusikk.
2. Geiranger Turbiler bestiller alle billetter og legger ut for turen.
 1. Dette er klarert med selskapet. OK.
3. Hvor mange har sagt seg uforbindtlig interessert hittil.
 1. 27 personer har meldt interesse så langt.
4. KG ble pålagt å ta opp om med selskapet, om det er mulig å være så fleksibel, at dersom vi får **sykdomsforfall** kort tid før turen starter, så slipper vi å betale billetter, mat o.a for disse.
5. Styret endret datoene for utsending av invitasjonen m.v. til:
 1. Invitasjon: 29.04.2020.
 2. E-postpurring: 08.05.2020.
 3. Påmeldings: 12.05.2020.

017/2020 Nettsida. Oppfølging.

KG foreslo for styret at alle møteinvitasjoner, turinvitasjoner o.l. blir lagt ut på nettsida så snart de er klare og vedtatte, uavhengig av når de ellers er vedtatt utsendt på e-post eller papir. Dette vil være med på å gjøre nettsida vår mere attraktiv og interessant, når medlemmene etter hvert skjønner at de ferskeste og mest aktuelle sakene finner de først på nettsida.

Vedtak:

Enstemmig vedtatt.

Kg foreslo for styret at alle artikler og invitasjoner om møter, turer o.l. blir fjernet og/eller erstattet med nye så snart de er uaktuelle, og at KG kan gjøre dette uten nærmere styregodkjenninger.

Vedtak:

Enstemmig vedtatt.

Det som skal **endres** under «Nyheter» er:

- «Gratulerer med jubileet»:
 - Endres ved hvert månedsskifte.
- «Velkommen til nye medlemmer»:
 - Endres når Arnt melder fra om nye medlemmer.
- «En postmann forteller fra sitt postliv»:
 - KG skifter ut disse artiklene med jevne mellomrom, f.eks. etter noen måneder.
- «Litt fra medlemsmøtet...»:
 - Endres til sist avholdte medlemsmøte.
 - Hovedbildet bør skiftes ut jevnlig.
- «Litt fra siste trimtur»:
 - Endres til sist avholdte trimtur.
- «Lederens hjørne»:
 - Endres når lederen kommer med et nytt innlegg.
 - Geir oppfordres til snarest å komme med et nytt innlegg.

Det som skal **slettes** under «Nyheter» er:

- Invitasjonen til et avholdt medlemsmøte eller årsmøte.
- «Da er julemøtet 2019 også historie».
- «Felles styremøte med avd. Sogn og Fjordane».
- Jubileumsturen til Trandal og Hjørundfjorden.

Det som skal **legges til** under «Nyheter» er:

- En artikkel om trimturen til skiheisa i Spjelkavik den 03.03.2020, etter at denne er avholdt.
 - Ingunn og Ingrid lager en artikkel og tar bilder fra denne trimturen, og oversender dette til styret.
- Invitasjoner til fremtidige trimturer.
 - Så snart Ingunn og Ingrid har bestemt tid og sted.
- Invitasjon til årsmøtet 17.03.2020.

- Årsmøtepapirene legges ut under «**Dokumenter**».
- Invitasjonen til sommer-turen 09.06.2020.

Det som skal **endres** under «Dokumenter» er:

- «Styrets arbeidsfordeling» til siste versjon.
- Aktivitetsplan for 2020 til siste versjon.

Det som skal **slettes** under «Dokumenter» er:

- Ingen ting.

Det som skal **legges til** under «Dokumenter» er:

- Resten av årsmøtepapirene etter hvert som de blir ferdige.
- Referat fra medlems- og årsmøtet etter hvert som de blir ferdige.
- Referat fra styremøter etter hvert som de blir ferdige.

011/2020 Eventuelt.

1. Trimturer i 2020:

Styret delegerer fullt ut jobben med å planlegge fremtidige trimturer (tid og sted m.m.) til Ingunn og Ingrid. De trenger ikke noe styrevedtak for å få disse godkjente.

Dersom de planlegger trimturer i distriktet, bør de alliere seg med et lokalt medlem som kjenner bedre til de lokale forholdene.

2. KG fortalte at hittil i år er det registrert ca 600 oppslag på nettsida vår, og dette er meget bra.
3. Der var ingen andre saker under dette sakspunktet

Til slutt takket KG for oppmøtet.

Møtet ferdig ca kl 13.30.

Neste styremøte: Tirsdag 10.03.2020, avhengig av om der er innkomne forslag til årsmøtet, eller det er aktuelle saker som bør styrebehandles.

Møtested: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen Digerneset.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 14.01.2020, kl. 11:00
Sted: Postterminalen, Digerneset

Til stede:	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingunn Svenvik	styremedlem
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Lars Inge Ringseth	1 varamedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem
	Bjørn Vadset	Leder, valgkomiteen
Forfall:	Geir Gjelsten	leder
	Knut Sjøvik	styremedlem

SAK-LISTE:

- 001/2020 Referat og skriv, og aktuelle saker.**
 - 1. Godkjenning av referat fra siste styremøte og medlemsmøte.**
- 002/2020 Økonomisk oversikt.**
- 003/2020 Leieavtale med Herd.**
- 004/2020 Trimturer i 2020.**
- 005/2020 Årsmøte-saker. Første gjennomgang.**
- 006/2020 Felles styremøte/styrekurs med avd. Romsdal.**
- 007/2020 Program og invitasjon for neste medlemsmøte.**
- 008/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.**
- 009/2020 Nettsida. Oppfølging.**
- 010/2020 Eventuelt.**

001/2020 Referat fra forrige styremøte, skriv, og aktuelle saker.

Geir var ikke til stede, så derfor ledet KG dette styremøtet.
KG ønsket alle velkomne til styremøtet, og spesielt til valgkomiteens leder Bjørn Vadset.

- 1. Referat fra siste styremøte og medlemsmøte. Enstemmig godkjent.

002/2020 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde på forhånd sendt ut årsregnskap med balanse for 2019. Regnskapet er dags dato overlevert til revisor Margrete Vadset, og hun regnet med at det ville være ferdig revidert seinest i løpet av februar måned.

Regnskapet viser et overskudd på over kr 25.000. Fra «grasrotandelen» har vi pr dato fått inn over kr 16.000, mot budsjettert kr 10.000. Det er blitt brukt mindre enn budsjettert på utgifter til medlemsmøter, mens de andre regnskapspostene stort sett ligger rundt det som er budsjettert. Arnts konklusjon er at avdelingens økonomi er meget god, og at styret bør

ta hensyn til dette i budsjettforslaget for 2020.

Orienteringen ble enstemmig tatt til etterretning.

003/2020 Leieavtalen med Herd.

Styret oppfatter denne saken slik at vår avdeling og Herd er muntlig enige i at forrige års leiekontrakt skal videreføres i 2020, kun med en liten oppjustering av leiesatsen samt endrede leiedatoer.

Styret mente det ville være lurt å kontakte M Aambakk noen dager før hvert medlemsmøte, for å påminne om våre møtedatoer. KG ordner dette for møtene i februar og mars, mens Geir gjør dette ellers i året.

Enstemmig vedtatt.

Styret forutsetter ellers at Geir får ordnet det formelle med leieavtalen så snart han er tilbake i mars 2020.

Enstemmig vedtatt.

004/2020 Trimturer i 2020.

KG foreslo at vi bør starte opp slike turer rimelig raskt i 2020. Han mente at det ikke trengs store planleggingen forrut for slike trimturer. Man bør kun lage en invitasjon (som først og fremst legges ut på nettsida, men som også sendes ut til medlemmene som e-post) om turdato, hvor turen skal starte fra, starttidspunkt, eventuelt oppmøtested for samkjøring og klokkeslett, og «ta med passende klær, sitteunderlag, mat og drikke».

Invitasjonen bør ellers inneholde et bilde fra det aktuelle turområdet.

Vedtak:

Turene kunngjøres på nettsida og ved e-post.

Etter forrige trimtur fikk vi en tilbakemelding fra et medlem sør for Storfjorden, om at vi ikke måtte glemme området der. Det skal vi heller ikke gjøre, men for alle slike turer er vi avhengige av at medlemmer som bor i turens nærområde stiller opp. Styret oppfordrer medlemmer i hele avdelingens geografiske område, om å komme med forslag til slike trimturer rundt omkring, og hvilke kontaktpersoner styret kan snakke med i denne forbindelse.

Enstemmig vedtatt.

Forslag til aktuelle trimturer:

Lars Inge foreslo at vi kunne «stjele» tur-idèer fra «Stikk-ut»-lista når den kommer. Steder ellers er Apalvikstølen på Skodje, Mørkeset-området i Skodje, Fyllingslia i Skodje, Steinsetsætra i Skodje, Liasetra fra Solnørdalen, Aksla i Ålesund, Vasstranda ved Spjelkavika, Turheisa ved Spjelkavika, Elvastien på Sjøholt, Hestvika og Gausneset på Sjøholt, Flø ved Ulsteinvik, turstien på sørsida av Godøya, Fannevatnet ved Slyngstad, området ved Mauseidvågen, Dalsvatnet rundt i Bjørdalen i Ørsta.

Styret foreslår imidlertid at vi nå først bør starte opp i området nord for Storfjorden. Første tur i 2020 blir turheisa ved Spjelkavik. Dato og klokkeslett bestemmes av Ingunn og Ingrid, men legges til begynnelsen av mars måned 2020, men forslaget må være klart til

medlemsmøtet 4.februar 2020. Ingunn og Ingrid orienterer om turen på medlemsmøtet for å få medlemmenes meninger om slike turer, og også forslag til aktuelle turer.

Enstemmig vedtatt.

005/2020 Årsmøte-saker. Første gjennomgang.

Valgkomiteen har startet sitt arbeide, og har forespurt de som står på valg, om de kan tenke seg å ta 2 år til. Leder har ikke svart, nestleder er ikke på plass ennå, kasserer har sagt «ja» til gjenvalg, styremedlem I Vadset har sagt «ja» til gjenvalg, styremedlem K Sjøvik kan ikke ta gjenvalg pga sin helsesituasjon, 1.vara har sagt «ja» til gjenvalg, revisor S Johansen har sagt «ja» til gjenvalg og vararevisor har sagt «ja» til gjenvalg.

Klarer ikke valgkomiteen å finne en nestleder, bør styret fortsatt bestå av 3 styremedlemmer, dvs at valgkomiteen da må finne et styremedlem til erstatning for K Sjøvik.

Oppsummering:

Leder har ikke svart valgkomiteen.

Nestleder er ikke på plass.

1 styremedlem er ikke på plass (etter K Sjøvik).

Vedtak:

Valgkomiteens orientering tas til etterretning.

Styret skal foreslå utsendinger til møter m.v. i andre fora. Vi foreslår for årsmøtet at dette delegeres til styret.

Enstemmig vedtatt.

Styret skal foreslå valgkomite-medlem. Vi forespør Petter Olsen om han tar gjenvalg.

B Vadset ble oppmodet til å forespørre P Olsen på vegne av styret, noe han sa seg villig til.

Enstemmig vedtatt.

Årsmøteinvitasjonen er utsendt til styret tidligere.

Enstemmig vedtatt.

Årsmelding for 2019 er utsendt til styret tidligere.

Enstemmig vedtatt.

Arbeidsplan for 2020 er utsendt til styret tidligere.

Enstemmig vedtatt.

Forslag til møteleder.

KG starter årsmøtet og utfører sakslistas punkt 1-4, så gir han ordet til valgt møteleder.

Styret foreslår Arnt Halsen som møteleder.

Enstemmig vedtatt.

Forslag til møtetreferent.

Styret foreslår Karl Gudmund Helland.

Enstemmig vedtatt.

Forslag fra styret.

Forslag om at styret skal kunne inngå bindende avtaler med aktuelle kåsører/foredragsholdere også for neste årsmøteperiode.

Vedtak:

Kgs utsendte forslag ble enstemmig vedtatt.

Endringer i «Lokalt tillegg til basisvedtektene for foreninger».

Forslag om å endre avsnittet «Fødsels-dager».

Vedtak:

Kgs utsendte forslag ble enstemmig vedtatt.

I forbindelse med dette forslaget skal økonomiansvarlig ta seg av disse tingene, og dette tas inn i reglene «Styrets arbeidsfordeling».

Enstemmig vedtatt.

Aktuelle jublanter inviteres ved eget brev (for det er ikke sikkert at alle har e-postadresse), til et nærliggende medlemsmøte, og får der overrakt blomsterhilsenen. Kan ikke vedkommende møte på et medlemsmøte, sender økonomiansvarlig blomstrene og hilsningskortet til vedkommendes bosted.

Vedtak:

Invitasjonsbrevene sendes ut til samme tid som møteinvitasjonene sendes ut.

Enstemmig vedtatt.

KG lager et forslag til invitasjonsbrev, og sender det til styret med kort svarfrist for merknader.

Brevet må bl.a. inneholde at vi ønsker et svar om de kan komme til det aktuelle medlemsmøtet.

Enstemmig vedtatt.

Styret bad Arnt om å sette opp et forslag til budsjett til neste styremøte 11.02.2020.

Her må det tas hensyn til at Postkom ikke lengre eksisterer, og medlemssponsingen til medlemsturen 9.juni 2020 og innkjøpet av diktafonen m.m.

Enstemmig vedtatt.

006/2020 Felles styremøte/styrekurs med avd. Romsdal.

Jf styresak 056/2019.

Denne saken er drøftet av Geir og leder i avd. Romsdal. Avd. Nordmøre har laget sitt eget opplegg, så derfor blir dette et fellesmøte mellom avdelingene Romsdal og Sunnmøre.

Møtet bør avtales til april 2020.

Vedtak:

Styret delegerer denne saken til Geir, som i samarbeide med avd. Romsdal finner frem til et passende sted og dato. Stedet må ha internett-tilgang.

Enstemmig vedtatt.

007/2020 Program og invitasjon for neste medlemsmøte.

KG hadde laget et forslag til møteinvitasjon.

Som nytt sakspunkt 5 skal tilføyes «Orientering om sommerturen».

Som nytt sakspunkt 6 skal tilføyes «Orientering om trimturer».

Ta med et avsnitt pålydende:

Årets sommertur, les mere på nettsida vår, med en link til artikkelen.

Enstemmig vedtatt.

008/2020 Oppfølging/utsjekk av tidligere vedtak.

Gikk igjennom referat fra siste møte, med følgende merknader:

- Leieavtalen med Herdtun, sak 050/2019 er formelt ennå ikke i orden pga uavklart kontraktsinnhold.

Vedtatt:

Geir må følge opp at dette kommer på plass snarest etter han er tilbake fra ferie.

- Matavtalen med Bentes Catering, sak 050/2019 er nå på plass.
 - Samme vilkår og priser som i 2019.
- Sak 055/2019 om kaffitreff i distriktet.
 - Lederen skulle kontakte lokalt medlem med spørsmål om å være med å starte opp et treff, og få forslag til et passelig sted å holde treffet, og forslag til tidspunkt.

Styret konstaterer at dette ikke er gjort.

Vedtatt:

Geir må snarest etter sin ferie ta slik kontakt.

Enstemmig vedtatt.

- KG skulle endre forskjellige ting på nettsida.
 - Det er gjort.
- Geir skulle komme med en ny artikkel i «Lederens hjørne».
 - Det er ikke gjort siden 10.09.2019.
 - **Her bør det snarest komme noe nytt.**
- KG skulle få tak i den nye diktafonen for utprøving.
 - Det er gjort.
 - **Når diktafonen er utprøvt på første medlemsmøtet, og funnet i orden, tar KG kontakt med selger, som sender faktura direkte til Arnt.**
- Alle i styret skulle tenke på spørsmålet om desentraliserte julebord (julebord rundt i distriktet).
 - Dette var det ingen som hadde tenkt på hittil.
- Trimturer skal startes opp.
 - Se styresak 004/2020.
- Planlegging av sommerturen 9.juni.
 - Se styresak 009/2020.
- Treningsavtalen med FriskSenteret.
 - Den er nå i orden og kunngjort for medlemmene.
- Hvem ordner med blomster m.m. til jublantene.
 - **Arnt ordner dette, se også styresak 005/2020.**

009/2020 Sommerturen 9.juni 2020. Planlegging.

Arnt foreslår at vi legger opp til en busstur til de nedlagte marmorgruvene på Nås i Eide på Nordmøre. Anlegget kalles nå «Bergtatt».

Turen skal starte fra Ålesund ca kl 09.00 og går via Molde til gruvene.

Der får vi en guidet tur i gruvene, og vi kan bestille levende musikk fra kornett eller saxofon.

Etter guidingen spiser vi kjøttsuppe med flatbrød så mye vil ønske.

Så kjører vi videre via Atlanterhavsveien til Bud, der vi spiser en buffet på Bryggen kafé og restaurant. Etter bufféten tar vi en tur på Ergan fort i Bud, før vi starter turen tilbake til Ålesund. Stipulert tilbakekomst til Ålesund er ca kl 19.30.

Ca pris pr person ved 40 deltakere, er kr 1.300 i kostpris.

Vedtak:

Vi satser på tur til Bergtatt, med servering der og levende musikk.

Musikken bestemmes på styremøtet 11.02.2020.

Spiser buffét på Bryggen i Bud, og deretter omvisning på Ergan fort.

Vi ber Geiranger Turbiler om å bestille billetter til Bergtatt inkl mat og taffelmusikk, og videre buffét på Bryggen i Bud samt billetter og omvisning på Ergan fort i Bud.

Siden avdelinga nå har en meget god økonomi, ønsker styret å rabattere medlemmer som er med på denne sommerturen, med kr 500 i forhold til kostpris.

Enstemmig vedtatt.

KG legger opplysninger om turen ut på nettsida (som første nyhetsartikkel) så snart som mulig, med info-sider, bilder o.l. og antatt pris kr 800 for medlemmer og kr 1.300 for ikke-medlemmer.

Der ber vi om uforbindtlig melding om interesse innen en frist satt til 29.02.2020.

Endelig turinvitasjon sendes ut den 12.05.2020 med påmeldingsfrist 26.05.2020.

Påminnelse sendes ut den 22.05.2020.

Vi tar opp turen på neste medlemsmøte i eget sakspunkt.

Enstemmig vedtatt.

010/2020 Nettsida. Oppfølging.

Det som skal endres er:

- KG skal flytte artikkelen «En postmann-/kvinne forteller fra sitt «postliv» noe lenge «fram» på nyhets-sida.

Det som skal tilføyes er:

- Invitasjon til medlemsmøtet 04.02.2020.
- Sommer-turen 09.06.2020.
- De årsmøtepapirene som er styregodkjente, legges ut etter hvert som de blir ferdiggodkjente.
- Trimturen til skiheisa i Spjelkavik.
 - Etter medlemsmøtet 04.02.2020 når datoen er fastsatt.
- Nytt datatips om hvordan man får skrevet ut noe på papir.

Det som skal slettes er:

- Artikkelen «God jul».

- Artikkelen «Da er julemøtet 2019 også historie».
- Fjernes når artikkelen fra neste medlemsmøte blir lagt inn.

011/2020 Eventuelt.

1. Arnt foreslo at vi skulle ringe til Knut for å høre hvordan det sto til med han. Det ble gjort, og vi hadde en hyggelig telefonsamtale med Knut. Kanskje noen av oss tar en tur til Ørsta for å besøke Knut litt seinere.

Til slutt takket KG for oppmøtet.

Møtet ferdig ca kl 14.30.

Neste styremøte: Tirsdag 11.02.2020.

Møtested: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen Digerneset.